

# 油压裁断机/平面裁断机/液压裁断机/裁断机

产品名称	油压裁断机/平面裁断机/液压裁断机/裁断机
公司名称	鹤山市颖锋机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:平面裁断机 品牌:颖锋 型号:YF-668
公司地址	中国 广东 鹤山市镇南工业城
联系电话	86-7508835062 18929029057

## 产品详情

类型	平面裁断机	品牌	颖锋
型号	YF-668	主电机功率	3HP*4P ( kw )
裁断力	25 ( T )	裁断面积	460*1600 ( mm <sup>2</sup> )
上压板至工作台距离	100 ( mm )		

平面式油压裁断机系列

hydraulic plane cutting machine

适用范围application range

塑膠、皮革、泡绵、尼龙、布料、纸板、及各种合成材料的一层或数层的成型裁断，被广泛应用于皮革加工、制鞋、成衣、皮包、玩具、塑料、包装及汽车工业等。

the cutting of plastics, leather, sponge , nylon, clothing, paperboard, one layer or multi layers of synthetic materials. widely used in leather processing, shoes making, garment, leather bags, toys, plastics, package and automobile industry etc.

特点features

操作简单省力，故障率低、裁断力强，裁断速度快，1000刀次以上/小时。

simple operation, labor saving, rare fault, strong cutting, high speed, above 1000 times/h

刀模设定装置，高低刀模调整，非常简单、准确、快速。

cutting model setting and the adjustment are very simple, accurate and fast

作业时寂静，噪音小，改进工作环境。

quiet and noiseless when in operation

微调装置，可轻易得到最佳之裁断冲程，延长刀模及裁断板使用寿命。

the best cutting stroke are available and the using time of the cutting model and the cutting board can be prolonged when adjusted slightly.

设有安全作业方式。

safe operation model is set

规格：specification model

项目technical	yf-668	yf-668a	yf-660
冲程stroke	10-100mm	10-100mm	10-100mm
使用马达motor	3hp*4p	2hp*4p	5hp*4p
工作压力pressure	25tons	20tons	30tons
裁断面积cutting-area	460mm*1600mm	410mm*1250mm	580mm*1600mm
机械尺寸dimensions	1830l*800w*1430h(mm)	1480l*800w*1430h(mm)	1850l*1050w*1530h(mm)
净重n.w.	1400kg	1080kg	2000kg